
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 24. oktober 2023 fra 20.15-22.00 
 

Deltagere:  Steen Veile, Lasse Eskildsen, Louise Clara Enevoldsen, Emilie Molberg, Anja Fjorback og Jakob 

Ljungberg 

Afbud:   

Referent:  Jakob Ljungberg 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2.Evaluering af nyt staldmøde-koncept - Jakob 

Umiddelbart god feedback i forhold til staldmøde. God mulighed for at sige hvad man mener.  Vigtigt at der 

fortsat er god tid til drøftelser og dialog uden at der nødvendigvis skal tages beslutning om. 

 

3. Staldvagter – status og videre proces - Jakob 

Drøftet.  

 

Det blev aftalt, at Jakob indkalder til informationsmøde for interesserede i stalden, hvor resultaterne af 

dialogerne og spørgeskemaerne præsenteres og hvor tankerne i forhold til det videre tillige deles: 

1. Ændring så en boks udløser staldvagt (en partsboks = ½ staldvagt), ændring af kontrakt, nye 

staldhold (særlig fokus på traktorfører, indluk af friske heste, virkning fra 1. januar 2024 

2. Proces med beskrivelse af opgaver og krav til løsningen af opgaverne 

 

4. Oversigt over arbejdsopgaver (organisationsdiagram) - Lasse 

Udsat til næste møde 

 

5. Overblik over igangværende projekter  

Herunder drøftelse af hvilke projekter, der skal videreføres og hvilke, der skal lukkes ned 

 

Udsat til næste møde 

 

6. Drøftelse af hvem der bestiller smuld 

Anja Fjorback bestiller smuld. 

 

7. Økonomi og budget (overblik) 

Louise redegjorde for den økonomiske status. Mulighederne for at hæve kontingentet og behovet for at 

have et solidt økonomisk fundament til særlige situationer. Louise laver et udkast til budget, hvorefter der 

tages stilling til behovet for kontingentstigning. 

 

8. Årskalender for 2024 

 

Udsat til næste møde 

 

9. Snak om bestyrelsesmøder - skal suppleanter og juniorrepræsentanter deltage i bestyrelsesmøder? 

 

Udsat til næste møde 



 

10. Næste møde 

 

11. Eventuelt 

 


